
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, Mar 24, 2024 

MESSAGE: Jesus endures the cross 

PASSAGE: Mark 15:16-47    

PRINCIPLE: Jesus died to save sinners. 

ASK YOUR CHILD: What kind of people were crucified?  What did the chief priests say to make fun of 

Jesus?  What did all the mockery prove about Jesus?  What did Jesus say while He was on the cross?  

What did the centurion notice that was strange about Jesus’ death?  What happened in the temple 

when Jesus died?  Who stayed with Jesus as He died and was buried?  How did Joseph of Arimathea 

honor Jesus? 

APPLY:  How does Jesus’ inability to carry the beam of His cross show that He is fully human?  Why 

did Jesus not save Himself?  Take time to praise and thank Jesus for obeying even when He was 

humiliated.  If He has done that for you, how can you live for Him? How do you respond to Jesus’ 

death for sins?  Would your friends say that His death is an important part of your life, or is it 

something you treat lightly?  Jesus died on the cross, but His enemies did not defeat Him.  How is the 

cross actually a symbol of victory?  How does the cross provide access to God?  Do you value this 

access? Do you often come to God in prayer on the basis of Jesus’ death? 

以下是2024年3月24日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 耶穌忍受十字架的苦難 

經文: 馬可福音 15:16–47 

信念: 耶穌為拯救罪人而死 

向你子女問: 什麼樣的人被釘在十字架上?  祭司長們用什麼話來戲弄耶穌呢?  

所有這些嘲笑證明了耶穌的什麼?  耶穌在十字架上時說了些什麼?  百夫長注

意到耶穌的死有什麼奇怪之處?  耶穌死時，聖殿裡發生了什麼事?  當耶穌死

並被埋葬時，誰與他在一起?  亞利馬太的約瑟如何尊榮耶穌? 

應用: 耶穌無法背起十字架的橫梁，這如何顯示祂完全是一個人? 耶穌為什麼

不拯救自己?  花時間讚美並感謝耶穌，感謝祂即使在受到羞辱時仍然服從。 

如果他為你做了這些，你怎麼樣可以為他而活呢?  你如何回應耶穌為罪而死?  

你的朋友會說他的死是你生命中重要的一部分，還是你會輕視它?  耶穌死在

十字架上，但他的敵人並沒有打敗他。 十字架實際上如何成為勝利的象徵?  

十字架如何提供人親近神的機會?  您重視這種親近神的機會嗎?  你是否常常

根據耶穌的死向神禱告? 


